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Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde 
Staten door de fractie GroenLinks  
 
 
Onderwerp:  Veiligheid Westerscheldetunnel 

 
 
Toelichting 
In de PZC van 26 mei 2009 staat een ingezonden brief van Hans Pollemans uit 
Biervliet. Hij citeert minister Bos: ‘dankzij trajectcontrole en meer dan duizend boetes 
per week blijven wij geld verdienen aan de Westerscheldetunnel.’ Vervolgens wordt 
verwezen naar een beter en veiliger systeem in de Alpentunnels. Mensen worden 
daar middels een oplichtend scherm gewezen op hun rijgedrag/snelheid.  
 
 
Vragen 

1. Wat is uw reactie op het toch nog verdienen aan de Westerscheldetunnel 
(opmerking minister Bos) in relatie tot de tunnelveiligheid; 

2. Bent u het met ons eens dat 1.000 overtredingen per week de veiligheid niet 
ten goede komt; 

3. Bent u met ons van mening dat het maximale moet worden gedaan om het 
aantal overtredingen terug te brengen tot nul; 

4. Bent u tevens met ons van mening dat het huidige aantal boetes geen pré is 
voor de veiligheid in de tunnel; 

5. Heeft de landelijk verkeersofficier van justitie zich ooit bekommerd om dit 
veiligheidsprobleem; 

6. Zo neen, kunt u uitleggen wat in zijn ogen dan de bedoeling is van 
verkeershandhaving en of  hij bereid is de nodige aanvullende maatregelen te 
bekostigen; 

7. Kunt u toezeggen dat er op korte termijn een beter en veiliger systeem,  
vergelijkbaar met de Alpentunnels, in de Westerscheldetunnel zal zijn. 


